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Årsmöte Svartskogens samfällighetsförening 
 
Tid: 
12 mars kl 19.00 
 
Plats: 
Svartbäcksskolans matsal 
 
Närvarande: 
9 hushåll representerade 
 
 

Agenda: 
 
1. Val av ordförande för stämman 
Lotta Landin Rosenlund valdes till ordförande för årsstämman. 
 
2. Val av sekreterare för stämman 
Jesper Svensson valdes till sekreterare för årsstämman. 
 
3. Val av två justeringsmän 
Mikael Lagerholm och Fredrik Olander valdes som justeringsmän för årsstämman. 
 
4. Styrelsens och revisorernas berättelser 
Årsberättelsen för år 2024 redovisades av ordförande. Vår bokföringskontrollant Mikael har gått 
igenom bokföringspärmen och förkunnat att räkenskaperna för år 2024 ser bra ut.  
 
5. Ansvarsfrihet för styrelsen 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året. 
 
6. Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna. 
Ingen motion har inkommit från våra medlemmar 
Ingen framställan har inkommit från styrelsen 
 
7. Ersättning till styrelsen 
Kvarstår oförändrad. Lika som föregående år. 
 

8. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd 
Kassören redovisar ekonomin och det beslutas att samfällighetsavgiften kvarstår på 1500kr även 
kommande år.  
 
9. Val av styrelse och styrelseordförande 
Jörgen Lindh hus 14B, ordförande, 1 år kvar 
Florentina Anastasiou hus 4A, kassör, omvaldes på 2 år 
Jesper Svensson hus 25, sekreterare, omvaldes på 2 år 
Per-Erik Häggström hus 11, ledamot, omvaldes på 2 år 
Susanne Wedberg hus 27, suppleant, omvaldes på 1 år  
Fredrik Olander hus 9, suppleant, valdes in på 1 år 
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10. Val av bokföringskontrollant 
Mikael Lagerholm valdes till kontrollant för 1år. 
 
11. Fråga om val och valberedning 
Årsstämman beslutade att styrelsen fortsätter som valberedning. 
 
12. Övriga frågor 
 

Blinkande lampor på gårdarna 
Vi har haft ett par lampor på gårdarna som börjat flimra. Dessa ska nu vara åtgärdade och utbytta. 
 
Vända på betalningen av samfällighetsavgiften 
Samfällighetsavgiften betalas idag fyra gånger per år och betalas i efterhand. På årsstämman togs 
nu förslaget upp om att det är bättre att vända och istället betala för kommande period. Detta 
underlättar framförallt när hus är till försäljning så att den nya ägaren inte behöver betala för tid som 
de inte bott i huset. För att göra denna ändring behövs detta läggas upp som en framställan från 
styrelsen på en årsstämma för en omröstning. Denna fråga kommer vi får återkomma till med mer 
information inför nästa årsmöte alternativt kalla till en extrastämma. 
 
13. Meddelande om plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt 
Stämmoprotokollet hålls tillgängligt hos ordföranden (hus 14b) och sekreteraren (hus 25). 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
 
Jesper Svensson 
 
 
 
 
 
Justerat 
 
 
 
Mikael Lagerholm     Fredrik Olander   


